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بیرانوند- 
بشیکتاش، 
منتفی شد

بــا این که گفته می شــد 
علیرضا بیرانوند مدنظر باشگاه 
بشیکتاش ترکیه قرار گرفته 
اما با جذب دروازه بان مالاتیا 
اسپور حضور این دروازه بان در 

باشگاه ترکیه ای منتفی شد.

متری 
شیش ونیم 
ماهواره ای

نسخه قاچاق فیلم متری 
شیش ونیم که دو روز پیش 
سر از بساط دستفروشان و 
سایت های دانلود غیرمجاز 
درآورده بود، دیروز با  لوگوی 
بازبینی جشنواره فیلم فجر از 
چند شبکه ماهواره ای پخش 
شد تا این فیلم فعلا آخرین 
قربانی قاچاقچیان فرهنگی 
باشــد که از  خلأ قانونی در 
برخورد با کسانی که مالکیت 
فرهنگی را زیر پا می گذارند، 

سود می برند.

امید دوباره به 
رضا گوچی

تومــاس دال ســرمربی 
جدیــد آپوئل قبــرس در 
نخســتین حضــورش در 
تمرین با رضا قوچان نژاد به 
صورت اختصاصی صحبت 
کرد تا این مهاجم ایرانی به 
آینده اش در باشــگاه خود 

امیدوارتر شود.

کلوپ همسران 
از بلاتکلیفی 

درآمد
فیلــم کلوپ همســران 
ســاخته مهدی صباغ زاده 
پروانــه نمایــش گرفــت. 
این فیلــم کمدی کــه از 
اسفندماه ســال گذشته در 
انتظار پروانــه نمایش  بود، 
سرانجام با درجه بندی سنی 
۱۵+ موفق به دریافت پروانه 

نمایش شد .

 

روزنامه الرایه قطر نوشت: »باشگاه پرث گلوری استرالیا از انتقال شین لوری، بازیکن خط دفاعی این 
به الاهلی قطر خبر داد. انتظار می رود باشگاه الاهلی به صورت رسمی این انتقال را رسانه ای کند.«

این روزنامه قطری در ادامه این خبر خاطرنشان کرده است: »به احتمال فراوان شین لوری جایگزین 
امید ابراهیمی در فهرســت بازیکنان خارجی الاهلی دوحه می شــود، بازیکنــی که دومین فصل 
 حضورش را در این تیم سپری می کند.« باید دید طی روزهای آینده چه اتفاقاتی درباره امید ابراهیمی 

رخ می دهد.

جدیدترین 
لژیونری که 

دیپورت می شود

عکس نوشت

رضا مهاجری که گفته می شد در درگیری با یک مدیر برنامه بینی اش 
از 3 جا شکسته، در دیدار نســاجی با پرسپولیس بدون حتی یک 
خراش روی بینی تیمش را هدایت کــرد و این عکس یادگاری را با 

کالدرون گرفت.

تصویری از ســروش صحت همراه با علیرضا قربانی در بک استیج 
کنسرت »با من بخوان« این روزها در مجموعه سعدآباد اجرا می شود. 

رحمانی،  هافبک  بختیار 
به  که  اســتقلال  سابق 
الشمال قطر پیوسته، در 
تمرینات این تیم حضور 
یافت و رســما کارش را با 

تیم جدیدش آغاز کرد.

فیلمبرداری فیلم سینمایی »آتابای« به کارگردانی و تهیه کنندگی 
نیکی کریمی که اواسط تیر در خوی آغاز شده بود، به نیمه رسید. جواد 

عزتی و  هادی حجازی فر بازیگران اصلی این فیلم هستند.

تیتربازی
 برنامه فوتبالی شبکه سه

برای فصل جدید لیگ برتر چیست؟

میثاقی برمی گردد، اما کاپی نمی کند!

شهروند| این روزها که زمان شروع لیگ برتر 
نوزدهم مشخص نیست، زیاد کسی به برنامه های 
فوتبالی شبکه های تلویزیونی نیز توجه نمی کند؛ 
با این حال دســت اندرکاران برنامه های فوتبالی 
تلویزیون در شــبکه های ورزش و سه سیما در 
تلاش هســتند تا برنامه ریزی مناســبی برای 
پوشش مســابقات لیگ برتر به صورت هفتگی 
انجام دهنــد. مهمترین حــرف و حدیث ها اما 
درباره محمدحســین میثاقی و برنامه ای است 
که در شــبکه ســه روی آنتن مــی رود. در این 
خصوص شایعاتی مطرح شده که میثاقی قصد 
دارد برنامه ای با نام »نود پلاس« را برای شــبکه 
سه و زمان مسابقات لیگ برتر تدارک ببیند که 
به صورت هفتگی و با کپی برداری از برنامه های 
تعطیل شــده نود و فوتبال 1۲0 آن را اجرا کند. 
حتی مطرح شده که این موضوع در فضای مجازی 
نیز بازتاب داشت و برخی انتقادها به این مجری 
جوان نسبت داده شــد، اما واقعیت این است که 
چنین خبری از پایه کذب است. محمدحسین 
میثاقی و تیم برنامه سازش این روزها تلاش زیادی 
انجام می دهند تا بتوانند »فوتبال برتر« را همچون 
فصل گذشــته لیگ برتر روی آنتن شبکه سوم 
سیما ببرند. اعضای برنامه فوتبال برتر این روزها 
با این که زمان شروع لیگ نوزدهم مشخص نیست 
اما سخت مشغول کار هستند تا پیش تولید این 
برنامه را انجام دهند. بر این اساس، آنها با تیم های 
لیگ برتری هماهنگی انجام داده و قبل از شروع 
مسابقات به تمرینات شان سر می زنند. دریافت 
آیتم های ویــژه از تمرینات پیش فصل تیم های 
لیگ برتری و ضبط تصاویر برای استفاده از آرشیو 
از بازیکنان دیگر مواردی است که اعضای فوتبال 
برتر آن را در دستور کار قرار داده اند و برای هرچه 
بهتر پخش شدن این برنامه، خلاقیت های خود را 
به کار گرفته اند. گفتنی است؛ برنامه فوتبال برتر 
با اجرای میثاقی قرار است همچون  سال گذشته 
با شروع لیگ برتر نوزدهم روی آنتن شبکه سوم 

سیما برود.
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فیلترینگ شبکه اجتماعی توییتر موضوعی است که باز هم خیلی ها درباره آن حرف می زنند 
و جالب اینجاست که در روزهای اخیر روی آنتن زنده تلویزیون و برنامه فرمول یک هم در رابطه 
با این موضوع مهم بحث و تبادل نظر شــد. علی ضیا مجری برنامه با اشاره به موضوع فیلتربودن 
توییتر و حضور فعال تمامی مقامات دولت، نظام و نمایندگان مجلس در این شــبکه اجتماعی 
انتقادی را نسبت به این سیاست مطرح کرد و در واکنش به پخش ویدیو این قسمت از برنامه در 
شبکه های اجتماعی محمدجواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات در توییتی نوشت: »جای امضای 
نهم ذیل درخواست رفع فیلتر توییتر خالیه. خوشــحالم همکاران صداوسیما هم به این نتیجه 

رسیده اند.«
حالا که وزیر خبر از تلاش بــرای رفع فیلتر توییتر داده، مردم هم زیر توییت وزیر نقطه نظرات 

جالبی را مطرح کرده اند که در زیر می خوانید:  
خیلی ها هم هستن که با فروش وی پی ان تجارت می کنن. با رفع فیلتر توییتر بازارشون کساد 

میشه.
نمی دونم فقط من این طوری هســتم که فکر می کنم توییتر اومدن بدون فیلترشــکن حال 

نمیده یا شما هم مثل من هستید. این لذت استفاده از وی پی ان یه چیز دیگه اس.
من فقط دوست دارم یک مسئول جواب این سوالات من رو بده. خودشون از چه فیلترشکنی 

استفاده می کنن و اگر استفاده می کنن، تخلف صورت گرفته.
بدون هیچ تعارفی باید بگم که دنیا به ما ســر موضوع فیلترینگ توییتر میخنده. از این نظر که 
تمام مسئولان ما از چیزی که تو کشور خودمون فیلتر شده، دارن استفاده می کنن! حداقل اگر 

شبکه اجتماعی خاصی رو فیلتر می کنید، خودتون توش فعالیت نداشته باشید.
اپراتورها از رفع فیلتر توییتر اســتقبال نمی کنن، چون تعرفه اســتفاده حجم اینترنت وقتی 

فیلترشکن روشن باشه، بیشتره!
اگر استفاده از توییتر غیرقانونیه، برای همه باید غیرقانونی باشه نه فقط مردم. 

دیروز از حضور فرامرز قریبیان در فیلم جدید ابراهیم حاتمی کیا به  نام خروج نوشــتیم. یک 
همکاری عجیب؛ که البته خــود قریبیان با امیدواری زیادی به آن نگاه می کند و فیلم را ندیده و 

نشناخته بهترین کار کارنامه اش می نامد!
این موضوع اما با عکس العمل کاربران فضای مجازی و هواداران این هنرپیشــه روبه رو شــده 

است.
کاربری نوشت: »آقای قریبیان بوی قرارداد جدید »رد پای گرگ«، »گوزن ها« و »شهر زیبا« رو 

از یادتون برد؟«
نظرات منفی درباره ادعای فرامرز قریبیان کم نبود. ازجمله:   

»آخه شــما رو چه به حاتمی کیا؟ حتمــا قراره زنجمــوره کنی که چرا مــا رو دیگه تحویل 
نمی گیرن؟«

»استاد عزیز ما که عاشقتیم به هر حال، ولی به قول اون دیالوگ فیلم بی پولی: »بهترین فیلمم 
دیگه اغراقه.«

»تو گفت وگوش ادعا کرده فقط هم نقش اول بازی می کنن. اگه قرار بود جک نیکلسون، کوین 
اسپیســی، مورگان فریمن و ... همینطوری فکر کنن، قطعا اون موقع بود که سینمای  هالیوود 

میومد دنبال آقا فرامرز.«
هواداران فرامرز قریبیان هم بیکار ننشسته اند: »شکی نیســت که نام فرامرز قریبیان در بین 
10 بازیگر برتر تاریخ سینمای ایران وجود دارد، امیدوارم این فیلم هم بازگشت باشکوهی برای 

ایشون باشه.« 
و البته طرفداران بازی خوب: »معیار بازیگر خوب و بد در ایران شده میزان ژانگولر و شامورتی 
بازی طرف. به قول افخمی پرده پرکن! هرکس برای ارضای میل چشــمی تماشــاگر داد و قال 
بیشــتری کند، می گویند عجب بازیگری. حالا امیدوارم قریبیان تو این فیلم حداقل یک بازی 

خوب نشون بده!«
بعضی هم با توجه به حضور قریبیان کیفیت فیلم حاتمی کیا را پیش بینی کرده اند: »ســلیقه 
فرامرز قریبیان سینمای کلاسیک شبه وسترن و اکشنه. با فیلمی شبیه فیلم های دهه ۸0 طرف 

خواهیم بود.«

#فرامرز_قریبیان#خروج
#فیلتر_توییتر
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در هر بار تمرین پناهگیری، 
در محل های امن پناهگیری 

کنید تا انجام این عمل در زمان 
وقوع زلزله، نیاز به صرف وقت 

نداشته باشد.
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شهروند| در شــرایطی که هنوز خبر 
پیوســتن پیمان معادی به فیلم جدید 
مهدویان در بســیاری از رسانه ها هضم 
نشده، خبر می رســد که  مهران مدیری 
نیز قرار اســت در »درخت گردو« ایفای 
نقش کند. دیروز رسانه های سینمایی از 
امضای قرارداد مهــران مدیری به  عنوان 
دومین بازیگر فیلم »درخت گردو« خبر 
دادند.  مدیری که این روزها »ما همه با هم 

هســتیم« را روی پرده دارد، در جدیدترین فعالیت هنری خود قرار 
اســت جلوی دوربین مهدویان جوان و جنجالی برود. ظاهرا یکی از 
دلایل حضور او تهیه کنندگی سیدمصطفی احمدی در این فیلم است 

که تهیه کنندگی آثار مدیری را نیز بر عهده دارد.
پیوستن مهران مدیری به فیلم مهدویان دو نوع حرف وحدیث را به 
دنبال داشته؛ عده ای این امر را در ادامه پیوستن پیمان معادی به فیلم 
درخت گردو نشــانی از تغییر جهت مهدویان در روند سینمایی اش 
می دانند و به نقل از نزدیکان مهدویان ادعا می کنند که درخت گردو 

در زمان نمایش جشنواره ای خیلی ها را شوکه خواهد کرد.
عده ای دیگر اما پیوســتن مدیری به درخت گردو را از منظر روند 
عجیب بازیگری مدیری در ســال های اخیر دیده اند و این پرسش را 

مطرح کرده اند که »آیــا مدیری در این 
فیلم هم در ادامه روند اخیرش حضوری 
کوتاه و تک سکانســی خواهد داشت؟« 
درواقــع در شــرایطی که مدیــری در 
سال های اخیر از فیلم پل چوبی به این سو، 
تنها و تنها نقش های کوتاه تک سکانسی 
را انتخاب کرده، بسیاری از منتقدان این 
را نشانی از بی انگیزگی مدیری در وادی 
سینما می دانند و بر این باورند که او دیگر 
نه به فیلم و نقش بلکه به راحتی کار و دستمزدی که می گیرد، فکر 
می کند. شاهد مثال شان هم کنایه های مدیری در برنامه دورهمی 
درباره سختی کار بازیگری است و می گویند که طبیعی است کسی 
که از بازیگری تنها خوردن و اســتراحت کردن را به یاد بیاورد، موقع 
انتخاب نقش هم به این موضوعات فکر خواهد کرد و اینها اولویت او 
در انتخاب نقش خواهند شد! بعد از انتخاب مدیری برای فیلم درخت 
گردو البته نگاه سومی نیز پیدا شده است. این گروه با اشاره به این که 
مدیری اخیرا در دو فیلم »ساعت پنج عصر« و »ما همه با هم هستیم« 
نقش یک بازپرس و مامور امنیتی را داشته، پرسیده اند که آیا این اتفاق 
در فیلم مهدویان هم تکرار خواهد شد و او یک بار دیگر ایفاگر چنین 

نقشی  خواهد شد؟

شهروند| در شــرایطی کــه کمتر از 
دو هفته به شــروع لیگ برتر باقی مانده، 
صحبت های فرمانده یگان های ویژه ناجا 
 ابهامات مربوط به شــروع لیگ و شرایط 
ورزشگاه ها را بیشــتر کرد. سردار حسن 
کرمی گفته اســت: »عدم اجرای  طرح 
الکترونیکی شدن فروش بلیت ها عمده 
نقص موجــود در بحث ورزشــگاه ها در 
تهران و سراسر کشور است؛  ورزشگاه های 

سایر شــهرها نیز تعمیراتی انجام دادند اما در کل می توان گفت کار  
اساسی در ورزشگاه ها انجام  نشده است؛ در ورزشگاه تختی تبریز که 
بازدیدی داشتم هنوز کاری جدی انجام نشده و آثار خرابی لیگ قبلی 
 برجا بود.« ســردار کرمی همچنین در بخش مهمی از صحبت های 
خود گفته است: »پلیس هیچ مسئولیتی درمورد  این که تماشاگر کجا 
بنشیند، ندارد؛ این که این هوادار این طرف بنشیند و ما بگوییم آقا شما 
آن طرف بنشین یا در  بحث  بلیت ها چه باید کرد و چه کسی بفروشد، 
اینها مسئولیت خود باشــگاه ها و ورزشگاه هاست چرا که یگان ویژه 
 باید کار پلیسی خود را طبق قوانین انجام دهد؛ متاسفانه در لیگ قبل 
دیدیم هیچ کس پای کار خود نبوده است.  مشکل اصلی عدم وجود زیر 
ساخت ها است.« نکته قابل تأمل اینجاست که در هفته های گذشته 

چند نفر از  نمایندگان مجلس و مسئولان 
وزارت ورزش هــم در واکنش به اتفاقات 
فینال جام حذفی روی این مسأله تأکید 
 داشتند که برقراری امنیت استادیوم ها 
برعهــده نیروی انتظامی بوده اســت نه 
مسئولان ســازمان لیگ. حالا اما  سوال 
اصلی اینجاســت که وظیفه ساماندهی 
تماشاگران در ورزشگاه ها برعهده کدام 
نهاد است. پلیس به صراحت سیاست  خود 
را در جلسات مختلفی که با مسئولان برگزار کرده و هم مصاحبه هایی 
که ســخنگوی ناجا و فرمانده یگان  های ویژه انجام دادند برای همه 
روشن کرد. درواقع بد نیست بدانید همین اختلاف نظر مدیران فوتبال 
با پلیس  باعث شد که فدراسیون و سازمان لیگ شروع مسابقات لیگ 
برتر را مشــروط به رعایت الزامات در ورزشگاه ها  اعلام کنند. نکته 
قابل تأمل اینجاســت که آیین نامه انضباطی جدید فیفا باشگاه ها و 
فدراسیون های ورزشی را  مسئول ساماندهی تماشاگران حاضر در 
ورزشگاه و مقصر هرگونه بحران و جنجال احتمالی قلمداد می کند. به 
نظر می رسد که به همین دلیل است که مدیران فوتبالی تلاش دارند 
هر طورشده با سختگیری  به باشگاه ها برای رعایت الزامات خودشان را 

از خطر محرومیت و مقصر معرفی شدن در آینده مبرا کنند. 

انتخاب های شگفت انگیز مهدویان برای فیلم جدیدش
آیا مدیری باز هم بازپرس و مأمور امنیتی می شود؟

نه سازمان لیگ زیر بار می رود، نه نیروی انتظامی!  
البالاخره مسئول ساماندهی تماشاگران کدام ارگان است؟
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اتفاق


